

《单词百科:synchronously是什么意思?synchronously怎么发音?synchronously的解释和用法》

英语单词synchronously是什么意思?synchronously怎么读?synchronously怎么发音?简答网为您整理了synchronously的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



synchronously怎么读

synchronously的读音:[ˈsɪŋkrənəl]

synchronously的意思

1、adv.同时地，同步地;

synchronously的近义词

1、meantime adv.同时，其间;

synchronously的双语例句

1、In four-chambered hearts, the two auricles move synchronously.

在四室心脏中, 有两个心房是同步运动的.

2、I successfully invented a kind of special-purpose chip which can synchronously treated entire diseases.

我成功地发明了一种可以同时治疗万病的专用芯片.

3、The present paper reports the integer multiple rhythms observed in spontaneously and synchronously beating cardiac myocytes.

实验报道心肌细胞团自发性同步化搏动的一类新节律—整数倍节律.

4、Unlike true interrupts, they occur synchronously with respect to program execution.

不象真实的中断, 那些中断在不妨碍程序执行时同步发生.

5、The pulsed voltage, oscillating wire feeding and short current are adjusted synchronously.

在单片机控制下, 脉冲电压、脉动送丝与短路电流三位一体同步调控.

6、Based on inductance models, the universal analytical models on synchronously revolving magnetic suspension force were derived.

解析了无轴承电机的通用电感模型, 导出了通用同步速旋转磁悬浮力模型.

7、This machine tool's character is its vertical tool rest can move horizontally and vertically synchronously.

机床具有立刀架程度, 笔直两轴联动进给作用.

8、These messages all behave synchronously and are required to be exposed via HTTP-POST only.

本节定义的所有消息都是以同步模式执行的, 并且只能通过HTTP-POST协议调用.

9、A CNC system makes the two side of side rolls move synchronously.

NC系统控制液压升降侧棍两端保持同步.

10、Both numbers may slide synchronously in opposite directions.

两数可以同步地向相反方向移位.

11、This includes reading messages synchronously or asynchronously.

这包括同步或异步读取消息.

12、Synchronously, some design advices about the beam-column joint and construction are put forward.

同时, 还对加固中节点的设计及施工方法提出了一些简单的建议.

13、For considering the usability and dependability synchronously, the system is convenient for maintaining software redevelopment.

该系统同时考虑了可用性、可靠性,以便于软件系统的维护、再开发.

14、General trade and processing trade developed synchronously, and the processing trade proportion increased slightly.

一般贸易与加工贸易同步发展, 加工贸易比重略有提高.

15、They then defer work to this process asynchronously or synchronously.

然后它们按照程序的要求来同步或不同步的工作.

以上是简答网为您整理的synchronously怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于synchronously的用法、synchronously的释义、synchronously的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/synchronously>